

From: Kathryn Mathe kathryn.mathe@yahoo.com
Subject: Fwd: Organisation next week / la semaine prochaine
Date: 2021. March 22. 13:49
To: Kathryn Mathe president@uccleparents.org

KM

Begin forwarded message:

De : Bruxelles I(Berkendael) <noreply@myschoolmanagement.com>
Date: ven. 19 mars 2021 à 17:44
Subject: Organisation next week / la semaine prochaine



This message was sent by Monsieur Tim SCHOLLIERS. Use tim.scholliers@eursc.eu to reply to this email.

Dear parents,

You have received the information from management that our school has to be closed next week from 22/03 – 26/03 included. This week we will be following the exact same distance teaching guidelines as used in January. **We expect our colleagues to follow these meticulously**, for example: P1 to P5 L1/Math-lessons are expected to have a small video capsule every morning in case your children can't connect during the online teaching. This is not the case for L2. They have online teaching every day, except Wednesday. They will not have offline work on Wednesday either.

Monday will be the only day where online teaching is organized without books. We made an arrangement with the APEEE so only class representatives come inside the school to pick up the necessary books. We have asked the APEEE to further organize the pick-up of the books so that class representatives come in spread during the day. Further information on this topic will be sent by APEEE. **We would like to take this opportunity to thank the APEEE for this good collaboration and their voluntary help.**

We hereby also reiterate the fact that **all P3/P4/P5 pupils who weren't in quarantine yet, need to take 2 tests while also doing the 10 days of quarantine. For all pupils M1/M2/P1/P2 10 days of quarantine are obliged but IF they develop symptoms they need to see their doctor and possibly take the tests as well.**

We wish you a lot of courage and stay healthy,

Best regards,

Tom Claes

Tim Scholliers

Deputy Head

Assistant Deputy Head

Chers parents,

Vous avez reçu l'information de la direction que notre école doit être fermée la semaine prochaine du 22/03 au 26/03 inclus. Cette semaine, nous suivrons exactement les mêmes directives d'enseignement à distance que celles utilisées en janvier. **Nous attendons de nos collègues qu'ils les suivent méticuleusement**, par exemple : P1 à P5 L1/Math-lessons doivent avoir une petite capsule vidéo chaque matin au cas où vos enfants ne peuvent pas se connecter pendant l'enseignement en ligne. Ce n'est pas le cas pour les L2. Ils ont un enseignement en ligne tous les jours, sauf le mercredi. Ils n'auront pas non plus de travail hors ligne le mercredi.

Lundi sera le seul jour où l'enseignement en ligne sera organisé sans livres. Nous avons fait un arrangement avec l'APEEE pour que seulement les représentants de classe viennent à l'intérieur de l'école pour récupérer les livres nécessaire. Nous avons demandé à l'APEEE d'organiser le ramassage des livres de façon à ce que les représentants de classe viennent de façon échelonnée pendant la journée. De plus amples informations à ce sujet seront envoyées par l'APEEE. **Nous profitons de cette occasion pour remercier l'APEEE pour cette bonne collaboration et leur aide bénévole.**

Nous réitérons également le fait que **tous les élèves P3/P4/P5 qui n'étaient pas encore en quarantaine, doivent passer 2 tests tout en faisant les 10 jours de quarantaine. Pour tous les élèves M1/M2/P1/P2, 10 jours de quarantaine sont obligatoires mais s'ils développent des symptômes, ils doivent consulter leur médecin et éventuellement passer les tests.**

Nous vous souhaitons beaucoup de courage et que vous restez en bonne santé,
Meilleures salutations,

Tom Claes

Tim Scholliers

Directeur-Adjoint

Assistant du Directeur-Adjoint

Schola Europaea, Bureau du Secrétaire général des Ecoles européennes, c/o Commission européenne, Rue Joseph II, 30 - 2ème étage, Bruxelles, B-1049, Belgique
You're receiving this email because you are a member of the school's community
To unsubscribe please [click here](#)